



中國香港體育舞蹈總會
DANCESPORT
Association of Hong Kong, China

世界體育舞蹈總會會員
亞洲體育舞蹈聯合會會員
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬下體育總會
Member of World DanceSport Federation
Member of DanceSport Asia
National Sports Association of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

2024 教練訓練課程 (2024 Coach Training Course)

絕對評分系統 (AJS)

報名表

日期: 2024 年 11 月 21 日			
地點: 伊利沙伯體育館 3/F 表演場 (香港灣仔愛群道 18 號)			
	時間	費用 (HKD)	請用 "✓" 表示選項
教練訓練課程 (中級) - 絕對評分系統 (AJS) 的基本概念	10:30 -12:30	200	
教練訓練課程 (高級) - 絕對評分系統 (AJS) 的應用	13:30 -15:30	200	
	合共		

姓名

電話號碼

繳費方法

- 填妥報名表連同劃線支票，抬頭「中國香港體育舞蹈總會有限公司」，郵寄至香港新界葵涌大連排道172-180號金龍工業中心三座21樓L室或親身前往本會報名。
- 請把報名費直接存入本會恒生銀行帳戶，然後將報名表連同入數紙或付款證明，電郵至 develop@dancesport.org.hk

轉帳資料如下

銀行賬戶名稱: DanceSport Association of Hong Kong, China Limited

賬戶號碼: 228-299319-001

銀行名稱: 恒生銀行 (Hang Seng Bank)



中國香港體育舞蹈總會
DANCESPORT
Association of Hong Kong, China

世界體育舞蹈總會會員
亞洲體育舞蹈聯合會會員
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會屬下體育總會
Member of World DanceSport Federation
Member of DanceSport Asia
National Sports Association of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

2024 Coach Training Course (2024 教練訓練課程)

Absolute Judgement System

Entry Form

Date: 21 Nov 2024			
Location: Queen Elizabeth Stadium - 3/F Arena (18 Oi Kwan Road, Wan Chai, Hong Kong)			
	Time	Fee (HKD)	Course selection "√"
Coach Training Course (Intermediate) - Absolute Judgement System - Basic concept	10:30 - 12:30	200	
Coach Training Course (Advanced) - Absolute Judgement System - Application	13:30 - 15:30	200	
	Total		

Name _____

Phone number _____

Payment Methods

1. You can complete the Entry form and send it with a crossed cheque made payable to "DanceSport Association of Hong Kong, China Limited." And mail it to us at Flat L, 21/F, Block 3, Golden Dragon Industrial Centre, No. 172-180 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, N.T. or submit it in person.

2. Alternatively, you can transfer the registration fee to our Hang Seng Bank account and email us the Entry form along with the deposit slip or payment proof at develop@dancesport.org.hk

Transfer details are as follows:

Bank Account Name: DanceSport Association of Hong Kong, China Limited

Account Number: 228-299319-001

Bank Name: Hang Seng Bank